

CONGRESS CEP 8 AUGUST 2008 (Netherlands)

Were present:

Members of the Board:

Mr. Flemming Jensin (President), Mr. Klaus Eschbach (Vice-President/Treasurer), Mr. Loek van Tiggelen (General Secretary), Mrs. Hortensia Hermida Torres, Mr. Edmond Seuillard, Mr. Mike Pegg, Mr. Marco Longari, Mr. Fabio Ballauco, Mr. Stephane Pintus.

Federations:

Austria, Belgium, Czech, Denmark, England, Estonia, Finland, France, Hungary, Israel, Italy, Luxemburg, Monaco, Netherlands, Slovakia, Slovenia, Spain, Switzerland, Turkey, Wales

EXTRAORDINARY MEETING

- Opening and welcome by the President.
Mr. Flemming Jensin welcomes everybody and asks the General Secretary to make a verbal proof of the federations who are present. The Congress needs at least 20 federations to be present for the modification of the statutes.
- **20 federations are present.**
- Modification of the CEP statutes
Mr. Stephane Pintus and Mr. Mike Pegg explain the Congress that there is the necessity for the CEP to have their new statutes in order with the European Law. They also explain the articles in the new statutes which have been changed compared with the present statutes. After an intensive discussion the Congress puts to vote the number of Board members. The Congress decided not to change the number. So there will be 11 Board members. The Congress also decided there should not be any obligation to have an international umpire in the Board. (19 votes).
Immediately after that the new statutes and modifications are put in vote. With 20 votes there is an unanimous agreement with the new statutes.
- Technical Committee
The Congress advised the Board to install a Technical Committee

ORDINARY MEETING

- Minutes of the Congress in Ankara (August 2007)
The Congress agreed with the minutes of the general Secretary.
- Moral Report 2007
The Congress agreed with the Moral Report of the General Secretary.
- Plan CEP 2008
The Congress agreed with the Plan for 2008.
- Financial statement 2007
The financial audit made by Mr. Henric Wolfhagen (Denmark) did not mention any problems. With applause the Congress agreed with the financial statement of the Treasurer Mr. Klaus Eschbach.
- CEP fees
Mr. Klaus Eschbach (Treasurer) explains the proposal for a new system of CEP fees which he has sent to the CEP federations. After the first European Championship for

espoirs and with the plans to have also a European Championship for Men the CEP has to raise the CEP fees. He asks the Congress to discuss about the two models in his proposition. After a long discussion the Congress agreed with model 2 for next year (2009). But at the same time the Congress asked the Board to prepare a new system for the future which has to be send to all the member federations before the 1st of December 2008 in order to make it possible for every federation to discuss it within their own federation. The final decision will be made by the Congress of CEP in 2009.

- Elections
Are re-elected : Mr. Fabio Ballauco (Italy), Mr. Bruno Fernandez (Slovakia), Mr. Marco Longari (Luxemburg), Mr. Mike Pegg (England), Mr. Loek van Tiggelen (Netherlands). Is elected : Mr. Patriche Haulotte (Belgium).
- Fixed dates 2009
The Congress agreed with the fixed dates for 2009.
- European Cup for Clubs 2008
Some clubs did have difficulties in finding a date for the qualification rounds. Finally they succeeded. With the dates fixed in 2009 there will be no problems any more.
- European Championship for Espoirs 2009
17 federations will participate with a men team and 11 federations who will participate with a women team.
- Results of the drawing for Men
Poule A : Germany, Israel, Luxemburg, France (qualification in Germany)
Poule B : Turkey, Netherlands, Hungary, Switzerland (qualification in Turkey)
Poule C : Sweden, Belgium, Denmark, Finland (qualification in Sweden)
Poule D : Czech, Slovenia, Spain, England, Italy (qualification in Czech or Slovenia)
- Results of the drawing for women
Poule A : Sweden, Denmark, Spain, Netherlands, Belgium (qualification in Sweden)
Poule B : Turkey, Germany, Israel, France, England, Italy (qualification in Turkey)
All qualifications will be played in week 12
- Web site CEP
The web site will be kept up to date by Mr. Alexander Bauer (Vice-President of the German federation)
- Documents of the CEP
The CEP official documents are only available on PDF and can be downloaded from the web site of CEP.
- Candidates for coming European Championships
The President of the CEP Mr. Flemming Jensin makes an appeal to the Congress for candidates for 2010.
- European Championship for Women 2009
The European Championship for Women will be held in Israel (Tel Aviv)
4, 5 and 6 September 2009
- Closure
The President thanks all the Congress participants for there constructive cooperation and close the meeting.

CONGRES CEP LE 8 AOUT 2008 (PAYS BAS)

Etaient Présents :

Comité Directeur :

M. Flemming JENSIN (Président) ; M. Klaus ESCHBACH (Vice-Président /Trésorier) ; M. Loek VAN TIGGELEN (Secrétaire Général) ; Mme Hortensia HERMIDA TORRES ; M. Edmond SEUILLARD ; M. Mike PEGG ; M. Marco LONGARI ; M. Fabio BALLAUCO ; M. Stéphane PINTUS.

Fédérations :

Autriche, Allemagne, Belgique, Tchéquie, Danemark, Angleterre, Espagne, Estonie, Finlande, France, Hongrie, Israël, Italie, Luxembourg, Monaco, Pays-Bas, Slovénie, Suède, Suisse, Pays de Galles, Turquie.

ASSEMBLEE GENERALE EXTRAORDINAIRE

- **Allocution du Président** : M. Flemming JENSIN souhaite la bienvenue à toutes les personnes présentes et demande au Secrétaire Général de faire l'appel des nations parce qu'il faut au moins 20 Fédérations présentes pour avoir le quorum nécessaire à la modification des Statuts. **20 FEDERATIONS SONT PRESENTES.**
- **Modification des Statuts de la CEP** : M. Stéphane PINTUS et M. Mike PEGG expliquent que pour être en accord avec les lois européennes il est nécessaire d'avoir de nouveaux Statuts. Ils expliquent aussi les articles qui ont changé par rapport aux anciens statuts. Après une discussion intense, le Congrès met au vote l'article pour que le nombre de membres du Comité Directeur reste à 11 et la non obligation d'avoir un Arbitre International dans le Comité : 19 votes pour, 1 contre. Immédiatement après, l'ensemble des nouveaux Statuts modifiés est mis au vote : 20 votes pour, les nouveaux Statuts sont adoptés à l'unanimité.
- **Le Congrès émet le souhait** que le Comité Directeur forme une Commission Technique.

ASSEMBLEE GENERAL ORDINAIRE

- **Procès Verbal du Congrès d'ANKARA** : Le Congrès approuve le PV du Secrétaire Général ;
- **Rapport Moral 2007** : Le Congrès approuve le Rapport Moral 2007 du Secrétaire Général
- **Plan CEP 2008** : Le Congrès approuve le Plan 2008
- **Bilan Financier 2007** : La vérification des comptes faite par M. Henrik WOLFHAGEN (Danemark) ne relève pas de problèmes, par acclamation, le Congrès approuve le Bilan Financier 2007.
- **M. Klaus ESCHBACH** (Trésorier) a envoyé une lettre explicative comportant deux types de cotisations à choisir pour l'avenir, car en raison de l'organisation du Championnat Espoirs et certainement d'un Championnat Hommes, il sera

nécessaire d'augmenter la cotisation. Après une discussion vivante le Congrès vote déjà pour 2009 une augmentation selon la proposition n°2, mais demande au Comité Directeur de préparer une nouvelle proposition et de l'envoyer aux Fédérations pour un examen plus complet et une consultation Interne. La nouvelle proposition sera envoyée avant le 1^{er} décembre 2008 et la décision pour les années suivantes sera prise lors du Congrès 2009

- **Election** : Sont Réélus dans le Comité Directeur : M. Fabio BALLAUCO (Italie), M. Bruno FERNANDEZ (Slovaquie), M. Marco LONGARI (Luxembourg), M. Mike PEGG (Angleterre), M. Loek VAN TIGGELEN (Pays-Bas) et est élu M. Patrice HAULOTTE (Belgique)
- **Dates Fixes** : Le Congrès est d'accord
- **Coupe d'Europe des Clubs 2008** : Quelques Clubs ont eu des difficultés à trouver une date pour les rencontres, on a heureusement trouvé des solutions acceptables. L'année prochaine nous avons un système de dates fixes et il ne doit plus y avoir aucun problème.
- **Coupe d'Europe Espoirs 2009** : 17 Fédérations participeront avec une équipe masculine et 11 Fédérations avec une équipe Féminine.

Résultat du Tirage Hommes

Poule A

Allemagne, Israël, Luxembourg, France (qualification en Allemagne)

Poule B

Turquie, Pays-Bas, Hongrie, Suisse (qualification en Turquie)

Poule C

Suède, Belgique, Danemark, Finlande, (qualification en Suède)

Poule D

Tchéquie, Espagne, Slovénie, Angleterre, Italie (qualification en Tchéquie ou Sloveenie)

Résultat du Tirage Femmes

Poule A

Suède, Danemark, Espagne, Pays-Bas, Belgique (qualification en Suède)

Poule B

Turquie, Allemagne, Israël, France, Angleterre, Italie (qualification en Turquie)

Toutes ces rencontres se joueront en semaine 12.

- **Web site CEP** : Le web site CEP sera modifié par M. Alexander BAUER (Vice Président Allemagne)
- **Document CEP** : Tous les documents CEP Officiels seront disponibles uniquement en PDF et en téléchargement sur le site.
- **Candidatures pour les prochains Championnats d'Europe** : Le Président fait encore un appel pour avoir des candidats après 2010.
- **Championnat d'Europe Féminin 2009** sera à TEL-AVIV (Israël) le 4-5-6 septembre 2009
- Le Président remercie tout le monde pour sa coopération pendant les deux assemblées du jour.